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Abstract (en)
The barrier (1) has a blocking beam (2) which is supported at a console (3) between an open and block position in a movable manner. The blocking
beam is formed as translucent pipe, in which a band (7) is arranged. The band is assembled with light emitting diodes. The band is extended over
the entire length of the blocking beam. An electronic module (12) is provided for controlling the light emitting diodes.

Abstract (de)
Bei einer Schranke (1) mit einem Sperrbalken (2), der an einer Konsole (3) zwischen einer Offen- und einer Sperrposition beweglich gelagert ist,
ist der Sperrbalken (2) als lichtdurchlässiges Rohr ausgebildet ist, in dem ein mit Leuchtdioden (6) bestücktes Band (7) angeordnet ist, das sich
im Wesentlichen über die gesamte Länge des Sperrbalkens (2) erstreckt, wobei die Leuchtdioden (6) durch ein Elektronikmodul (12) angesteuert
werden.
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